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AvIøp i Øksfjord fra Hankenbakken 40 til Kirkegården

Forslag til vedtak:
Loppa kommune omdisponerer kr 500 000, - fra fond 2565076 El-kjeler til 2515005
Avløpsfond. Midlene skal brukes til å fomye avløpsledningen fra Hankenbakken 40 til
Kirkegården.

Vurdering

Vi har problemer med avløpsledningen på strekningen Hankenbakken 40 til Kirkegården. Røret
er satt sammen av 75 cm lange betongrør, hvor pakningene mellom elementene er tært bort.
Dette fører tll at avløpsvann finner veien mellom elementene og går ut i grunnen. Noe som
fører til at det blir problemer med sjenerende lukt og fuktighet fra avløpsvannet på tomtene for
de som bor i området. Vi har filmet røret den 3. juni, og filmen viser at røret er i en så dårlig
forfatning at det kan kollapse når som helst. Det haster derfor å fä jobben gjort, og den
forbindelse vil vi gå ut med tilbudsforespørsel til tre rørleggerftma. Fristen for å gi tilbud blir
en uke, og vi velger billigste alternativ.

Årsaken til at vi velger å foreslå og redusere fondet avsatt til el-kjeler, er atbehovet for å få
plass elkjeler på alle byggene ikke haster like mye som å fä ordnet avløpsledningen. Videre vet
vi at det nå foregår prosesser som kan føre til at ikke alle våre kommunale bygg skal brukes av
Loppa kommune i fremtiden, og da er det greit å awente til denne prosessen er over.


